
 

 

Zápisnica  zo  19.  zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Babín zo dňa 30.11.2015   

 

Prítomní: p. Kubaľáková, p. Matys, p. Kurčina, p. Kurčinová,  p. Orčík, p. Múdra, p.Slameník, p. 

Šilláková 

Neprítomní: p. Jaššová, p. Brnkaľak, p. Skorková, 

Hostia:  p. Anna Kurčinová – riad. ZŠ s MŠ 

Program: 

1. Otvorenie 
 
2.   Prerokovanie návrhu rozpočtu  ZŠ s MŠ v Babíne na  rok 2016 
 
3. Rôzne 

 
       4.   Uznesenie 
 
       5.   Záver 
 
 
1. Predseda privítal prítomných členov rady školy, informoval o zmenách členov  v rade školy a otvoril 

zasadnutie rady školy 

 

2. Riaditeľka školy informovala o návrhu rozpočtu pre ZŠ, MŠ, ŠKD a ŠJ 

Členovia rady školy diskutovali o jednotlivých rozpočtoch a kládli paní riaditeľke otázky na objasnenie 

určitých položiek v kapitolách rozpočtu. 

 

3. V bode rôzne: 

- p. Slameník vyslovil znepokojenie nad poškodzovaním areálu školy v oblasti altánok a členovia rady 

školy diskutovali, ako by bolo možné zamedziť tomuto vandalizmu a tak z diskusie ako prvý krok 

vyplynula možnosť osvetlenia tohto areálu verejným osvetlením 

- p. Slameník oslovil paní riaditeľku s návrhom, aby škola dávala viac informácií na stránku školy 

a diskutoval s paní riaditeľkou o možnosti zavedenia elektronickej žiackej knižky 

-  p. Slameník oslovil paní riaditeľku s tým, či by škola nemohla zakúpiť ďalšie lavičky do priestorov pri 

prezliekacích skrinkách 

- p. Múdra podala informáciu o tom ktoré inštitúcie oslovila zo žiadosťou o výklad legislatívy v oblasti 

členstva v rade školy. Paní riaditeľka ju informovala, že obdržala právny výklad k tejto otázke od 

odborníka na školskú legislatívu 

- p. Matys informoval členov rady školy o podujatiach, ktoré obec bude organizovať, o tvorbe 

územného plánu a projektoch, ktoré chce obec v budúcnosti realizovať. 

 



 

 

4. Rada školy prijali nasledovné uznesenie: 

 

Rada školy vyslovuje súhlasné stanovisko:     

 

               - k návrhom rozpočtu pre ZŠ, MŠ, ŠKD a ŠJ 

 

Rada školy odporúča:     

 

- starostovi obce, osvetliť priestor areálu školského dvora verejným    

osvetlenín 

           T: 20.12.2015 

- riaditeľke školy, umiestňovať informácie o školských akciách 

a aktivitách na webovej stránka školy 

 

- riaditeľke školy, zakúpiť lavičky na prezúvanie do priestorov pri 

prezliekacích skrinkách 

 

Rada školy berie na vedomie:     
 

    - informácie starostu obce 
 
      

 
     
 

5. Predseda poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie rady školy. 

 

 

 

 

 

V Babíne dňa 30.11.2015                                                                     ............................................... 

predseda rady školy 

             Jozef Kurčina 

 

  

 

 

 

 

 



 

 

 


